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Protokoll 
Stadsdelsnämndens pensionärsråd 

2008-09-15 
Närvarande                           
 

Ledamöter: Ersättare: 

Birte Holmin (SPF)  

Tore Lidbom (PRO)                                         

Bernt Holgersson (RPG) 

Lena Hertzman (SPF) 

Marianne Lindelöf (SPF)  

Kerstin Rosenqvist-

Hedler(SPRF)    

Lisbeth Hvarfner (PRO)  

 

Margareta Moureu-

Feldman (SPF) 

Eva Lundqvist (PRO) 

Brigitte Straubinger 

(PRO) 

 

                                    

 
 
Anmält förhinder 
 

 

Tjänstemän:  

Mona Lindgren, avdelningschef  

Ann-Catrin Rönnqvist, verksamhetscontroller 

 

 

 

 
……………………………………….. 

Ann-Catrin Rönnqvist  

sekreterare  

 

 

Protokollet justeras den 17 september 2008 

 
.................................................   

Tore Lidbom 

 

  

§ 1 Formalia  
Ordföranden öppnade mötet och hälsade alla välkomna.  

 

§ 2 Förslag till dagordning  
Förslaget till dagordning godkändes.  

 

§ 3 Föregående protokoll  
Protokollet från förgående sammanträde lades till handlingarna. 

   

 

 

 

 
 
 



SID 2 (3) 

 

 

 

s 
§ 4 

 

Stadsdelsnämndens framtida roll 
Stadsdelsdirektör Ylva Tengblad lämnade en beskrivning över 

stadsdelsnämndernas utveckling från inrättandet av 24 nämnder för 12 år sedan 

till dagens 14 nämnder. Ett viktigt uppdrag för nämnderna är att stärka den 

lokala demokratin och utvecklingen. Stadsdelens pensionärsråd menar att det 

utifrån en utveckling, där de flesta frågor som handläggs i stadsdelen är frågor 

av individkaraktär, är angeläget att ha en dialog om rådets framtida roll och 

funktion.   

  

§ 5 Ombyggnation av Vädurens- vård och omsorgsboende 

Den fastighet som inrymmer Vädurens vård- och omsorgsboende är i stort 

behov av renovering. Fastighetsägaren Micasa AB planerar att påbörja en 

renovering hösten 2009. Renoveringen som kommer att vara omfattande 

innebär att de boende i fastigheten kommer att erbjudas andra boenden. 

Information till boende och närstående på servicehuset kommer att ges måndag 

den 22 september kl. 16.00. Boende och närstående på demensboendet 

Bellevue kommer att informeras onsdag den 24 september.      

 

§ 6 Information om Budget 2009 
Mona Lindgren redogjorde i korthet för majoritetens förslag till Budget 2009.   

    

§ 7 Kommande studiedag 
Pensionärsrådet studiedag planeras till den 10 november 2008. Vid studiedagen 

kommer stadsdelsnämndens ordförande Hanna Broberg och vice ordförande 

Lars Arell att delta. Inför studiedagen ombeds dessa att belysa sin syn på 

stadsdelsnämndens framtida roll och tillika pensionärsrådets framtida roll, sin 

syn på äldrehälsa och vad politiken önskar av äldreorganisationerna 
§ 8 Information från kontaktpersoner 

Brigitte Straubinger har varit i kontakt med Drottninggatans hemtjänst och 

bokat en tid för sammanträffande.  

Marianne Lindelöf som har varit i kontakt med Vasens och Sabbatsbergsbyns 

vård- och omsorgsboende rapporterar att stämningen är god inför den 15 

september då verksamheten övergår i entreprenad drift.   
Eva Lundqvist som varit på Riddargården informerade om att hon kommer att 

delta i ett kostrådsmöte.  

Birte Holmin har varit i kontakt med Annelie Lagerberg.  

§ 9 Inkomna skrivelser och skrifter 
Protokoll från Kommunala Pensionärsrådets sammanträde den de 9 september 

delades ut.  

§ 10 Ärendebank  

 Avvikelserapporter – oktober 2008  

 Drift och underhåll av parker – hösten 2008 

 Brottsförebyggande rådet – hösten 2008 
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§ 11 Övriga frågor  

Margareta Moreau-Feldman efterlyser ärendet Kartläggning av mäns våld 

mot kvinnor - svar på remiss från kommunstyrelsen som behandlas 

vid nämndens sammanträde den 18 september. Ärendet skickas till rådet i 

samband med protokollsutskick. 

 

Birte Holmin har kontaktats av borådet vid Riddarsporrens seniorboende som 

vill komma till SPRs sammanträde. Tore Lidbom kontaktar seniorboendets 

boråd.  

 

Ann-Catrin Rönnqvist informerade om att Norrmalm tillsammans med 

Kungsholmens och Östermalms stadsdelsförvaltningar ansöker om medel från 

länsstyrelsens för att utveckla anhörigstödet. Medlen ska användas till att 

utbilda 25 undersköterskor/vårdbiträden som arbetar som avlösare till personer 

som vårdar närstående.       

  

§ 12 Mötesavslutande  
Ordförande avslutade mötet.  

  
 

 

 

 

Värd vid nästa möte 2008-10-20: Brigitte Straubinger   


